

Gutenbergstr. 6, 35390 Gießen
Kontakt: Sekretariat
Fon: +49 641 99-31221 (-31238)
Fax: +49 641 99-31229
Sekretariat-atw@theater.uni-giessen.de
<https://www.uni-giessen.de/fbz/fb05/atw>

12. Februar 2021

Verfahren zur Einstellung von studentischen Hilfskräften am Institut für ATW

1. Stellenspezifische Ausschreibung für mind. 2 Wochen. Die Ausschreibung beinhaltet aussagekräftige Angaben der erwarteten/erwünschten Qualifikation und eine Beschreibung der Aufgaben, außerdem Angaben zu den einzureichenden Unterlagen (Lebenslauf, Motivationsschreiben). Die Ausschreibung erfolgt über Aushänge und eine Rundmail an alle Studierenden.
2. Sammlung und Sichtung aller Bewerbungen durch:
 - die zugeordnete Professur und den zugeordneten Mittelbau (Lit.-Hiwis = Gerald Siegmund, Technik-Hiwis = Xavier Le Roy)
 - die bereits existierende Gruppe der Hilfskräfte
3. Besprechung der Bewerbungslage unter enger Einbeziehung der o.g. Beteiligten, ggf. Beachtung einer guten Mischung v. ATW und CUP-Studierenden
4. Entscheidung über die Stellenvergabe durch die Professor:innen des Instituts

Procedure for the recruitment of student workers at the Institute for Applied Theatre Studies

1. Job-specific advertisement for at least 2 weeks. The advertisement contains significant information regarding the expected/desired qualification and a description of the tasks, as well as information about the documents to be submitted (CV and letter of motivation). The advertisement will be in the form of a notice in institute buildings or an email to all students.
2. Collection and reviewing of all applications:
 - the assigned Professors and mid-level academic staff (Literature student assistants = Prof. Dr. Gerald Siegmund), Technical student assistants = Prof. Dr. Xavier Le Roy)
 - the existing group of student assistants.

3. Meeting to discuss the applications closely involving the above-mentioned participants, with possible consideration by a good mixture of ATW and CUP students.
 4. Decision regarding the successful applicant by the institute Professors.
-